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ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ

1 HA ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ ОБЩИНСКИ 
СЪВЕТ

j

ДО КМЕТА

НА ОБЩИНА ВЕЛИКО ТЪРНОВО 

ПИТАНЕ

от групата на „Демократична България - обединение“

Относно: по-строги норми за емисиите на в района на Дълга лъка и 
квартал Чолаковци

Емисиите от ФПЧ в промишлената зона разположена в Дълга лъка и кв. 
Чолаковци са често обсъждана тема в нашия град. Хората в тези райони вече 
от години се оплакват от прах по колите и терасите, от химическа воня и от 
шум.

Същевременно Законът за чистотата на атмосферния въздух предоставя на 
кмета на община възможност да определя по-строги норми за допустими 
емисии за обекти и дейности в определени райони на града. За това е 
необходимо е кмета на Общината да направи мотивирано предложение до 
министъра на околната среда и водите, одобрено с решение на Общинския 
съвет.

Затова искаме да попитаме:

1. Запознат ли е кметът с тревогите на гражданите на нашия град и 
по-специално на хората, живеещи или работещи в ж.к. “Бузлуджа” , “Зона Б” , 
“Чолаковци” и работещите в Индустриалната зона Дълга лъка относно



емисиите на ФПЧ, и съгласен ли е, че количеството и честотата на тези 
опасения оправдават да се разгледат по-строги норми за емисиите?

2. Поради каква причина до този момент кметът не се е възползвал от 
възможността, която му предоставя чл.9, ал. 5 и 6 от ЗЧАВ за налагане на 
по-строги норми за допустими емисии от ФПЧ за територията на промишлената 
зона в Дълга лъка ж.к. “Чолаковци” и прилежащите към него райони. Приема ли 
да направи и в какъв срок е възможно да се разработи мотивирано 
предложение до МОСВ на основание чл.9, ал. 5 и 6 от ЗЧАВ, което да 
предложи за гласуване на Общинския съвет?

Моля да отговорите на поставените въпроси устно и в пис| 
отговора. \
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С уважение,

15 февруари 2022 г. 
Велико Търново

Якоб ван Бейлен 
/общински СЪВ^ТЯЙК^
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